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Ved skrivelse af 17. september 2008 har udvalget udbedt sig min besvarelse af følgende 

spørgsmål: 

 

FLF alm.del 
 

Spørgsmål 482 
 

”Ministeren bedes kommentere artiklen af 16/9-08 fra LandbrugsAvisen: ”Yderligere 

40.000 hektar brak kan blive landbrug”.” 

 

Svar: 
 

Indledningsvist bemærkes, at braklagte arealer principielt er landbrugsjord, som blot 

midlertidigt har været udtaget af produktionen. 

 

Som det fremgår af artiklen, er det i helt overvejende grad priserne på landbrugs-

produkterne, særligt korn, som har indflydelse på omfanget af opdyrkning af de hidtil 

braklagte arealer. I denne forbindelse gælder det, at priserne er på vej ned på grund af en 

bedre høst i 2008 på verdensplan end i 2006 og 2007.   
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